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ZAPISNIK 2. REDNE SEJE ODBORA ZA DRUŽBENE DEJAVNOSTI IN TURIZEM 

Z DNE 13.12.2023 

PRISOTNI: Drago Sredenšek (predsednik), Jože Klemenčič, Gregor Pirc, Dijana Štraus 

Svetlik, Anita Mirjanič 

ODSOTNI: / 

Od 5 (pet) članov odbora je bilo na začetku seje dne 13.12.2023 prisotnih 5 (pet) članov. 

Ugotovi se sklepčnost. 

Ostali prisotni: mag. Rok Prevc — direktor občinske uprave, Anja Grosar — občinska uprava, 

Odbor za gospodarstvo in trajnostni razvoj. 

Seja se je pričela ob 17:00 uri, v sejni sobi nekdanje občine, Dol pri Ljubljani 4, Dol pri 

Ljubljani. Seja poteka skupaj z Odborom za gospodarstvo in trajnostni razvoj. Skupni del seje 

odborov vodi Branko Škarja namestnik predsednika Odbora za gospodarstvo in trajnostni 

razvoj. 

DNEVNI RED: 

1.) Potrditev dnevnega reda 

2.)  Proračun Občine Dol pri Ljubljani 2024 — 2.branje — skupaj z Odborom za gospodarstvo 

in trajnostni razvoj 

3.) Vprašanja in pobude članov odbora 
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> AD i: POTRDITEV DNEVNEGA REDA 2. REDNE SEJE 

Branko Škarja predlaga, da se doda tretja točka dnevnega reda — razno: Vprašanja in pobude 

članov odbora. 

Razprava: 

Razprave ni bilo. 

AD i SKLEP: 

Odbor za družbene dejavnosti in turizem potrdi se predlagani dnevni red 2. redne seje z 

dodano točko: Vprašanja in pobude članov odbora. 

Sklep JE BIL SPREJET s 5 (petimi) glasovi ZA (Drago Sredenšek (predsednik), Jože 

Klemenčič, Gregor Pirc, Dijana Štraus Svetlik, Anita Mirjanič). 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 5 (pet) članov. 

> AD1: Proračun Občine Dol pri Ljubljani 2024 — 2.branje se obravnava skupaj z 

Odborom za gospodarstvo in trajnostni razvoj. 

Direktor občinske uprave - mag. Rok Prevc predstavi glavne spremembe med 1. in 2.branjem 

Proračuna 2024. 

Razprava: 

Drago Sredenšek: "Obremenitev dvorane KD Dolsko je večja kot je bila včasih in oprema, ki 

je v KD ni več primerna, je zastarela. Veseli smo, da ste upoštevali naš predlog. Upam, da to 

tudi spravimo v življenje." 

Dijana Štraus Svetlik: "Šolstva nazadnje nismo obravnavali in bomo počakali do novega 

vodstva. Kdaj bo sistemizacija?" 

Direktor občinske uprave - mag. Rok Prevc: "Se pripravlja. Za vrtec bo obravnavana na 

naslednji seji občinskega sveta." 

Anita Mirjanič: "V opisnem delu proračuna piše, da občina sofinancira jutranje varstvo in 

varstvo vozačev predmetne stopnje? Zakaj se to plačuje, a ne plačuje to ministrstvo? Zakaj je 

to dodatno plačano? Udeležba na raznih tekmovanjih? Želim vedeti bolj natančno? Kdo to 

dejansko dobi? Kako je to razdeljeno po kakšnih postavkah?" 
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Direktor občinske uprave - mag. Rok Prevc: "Jutranje varstvo vozačev zato, da se lahko 

čakajoči na avtobus zadržujejo nekje na varnem. Za ostale podatke povprašamo šolo in vam 

odgovorimo, ko izvemo." 

Dijana Štraus Svetlik: "Kako je s postavko TIC? Načrtujejo se višja sredstva, kot so bila pri 

rebalansu 2023 — zakaj?" 

Direktor občinske uprave - mag. Rok Prevc: "Predvsem zaradi vzpostavitve nove spletne strani 

in njenega vzdrževanja — visitdol.si" 

Jože Klemenčič: "Izenačitev Karitasa in rdečega križa? Zakaj je sedaj izginil? Dobili smo 

odgovor, da je računsko sodišče povedalo, da Karitas nima zakonske osnove. Predlagam, da se 

izenači sredstva na sedaj novi postavki, ki nadomešča postavko Karitas za humanitarna društva. 

Rdečega križa v Dolu pri Ljubljani ni, sredstva nakazujemo v Ljubljano, zdi se mi primerno, da 

se ta sredstva izenačijo. Vse humanitarne organizacije v Sloveniji so enakovredne. Zakaj ne 

izenačimo?" 

Gregor Pirc: "Kar se tega tiče še nimamo pravilnika, a bo?" 

Jože Klemenčič: "Naj se uredi pravilnik. Naj bo enakovredno, naj se zmanjša Rdeči križ na 

3.000,00 EUR ali poviša sredstva za druga humanitarna društva na 4.000,00 EUR." 

Dijana Štraus Svetlik: "Glede vseživljenjskega učenja, potrebno bi bilo preveriti kako je s 

pridobivanjem sredstev, s tem upravljata dve ministrstvi." 

Anita Mirjanič: "Bomo še preverili kako točno je s tem." 

Drago Sredenšek: "Težava, ki se je pojavila pri prireditvah so tudi lokalne tržnice. Kako bi bolj 

zaživele?" 

Dijana Štraus Svetlik: "Predlagali smo, da bi se vključili aktivi kmečkih žena. Problem je pri 

izstavljanju računov — cene in ceniki." 

Anita Mirjanič: " Pri problemu izdajanja računov bi to lahko obšli s tem, da se izognemo besedi 

cena, cenik in uporabimo priporočljiva, priporočena cena oziroma boljši izraz bi bil znesek. Pri 

prodaji izdelkov na lokalnih tržnicah. Da ne bi imeli težav s FURS-om." 

Branko Škarja: "Zašli smo iz teme proračuna, bomo to pod razno. Imam pa še vprašanje za 

občinsko upravo: 19.člen v 1.odstavku naj se preveri, če je letnica prava 2023 ali mora biti 

2024." 
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AD 1/1 SKLEP: 

Odbor za družbene zadeve in turizem predlaga, da se postavka za humanitarna društva 
dvigne na 4.000,00 EUR. 

Sklep JE BIL SPREJET s 5 (petimi) glasovi ZA (Drago Sredenšek (predsednik), Jože 

Klemenčič, Gregor Pirc, Dijana Štraus Svetlik, Anita Mirjanič). 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 5 (pet) članov. 

AD 1/2 SKLEP: 

Odbor za družbene zadeve in turizem je obravnaval Proračun Občine Dol pri Ljubljani 

2024 — 2. branje, odbor ugotavlja, da je proračun primeren za obravnavo in sprejem na 

občinskem svetu. 

Sklep JE BIL SPREJET s 5 (petimi) glasovi ZA (Drago Sredenšek (predsednik), Jože 

Klemenčič, Gregor Pirc, Dijana Štraus Svetlik, Anita Mirjanič). 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 5 (pet) članov. 

> AD2 RAZNO 

Anita Mirjanič: "Želeli bi predstavitev ravnatelja in finančno poročilo šole." 

Razprava: 

Razprave ni bilo. 

Pod točko razno se ni glasovalo. 

Seja končana ob 17.50. 

prav11/ a: s(/ 
&\@Sa( Drago 'nšek, predsednik 
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